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PROCES – VERBAL 

Încheiat cu ocazia  şedinţei  extraordinare a  Consiliului  local  municipal  

Tîrgu-Mure ş  din data de  14 mai  2015 

 

 

 

Din totalul de 22 consilieri locali în funcţie, sunt prezenţi la şedinţă  18 
consilieri.  Absentează d-nii consilieri  Bakos  Levente, Sabău Olimpiu, Loghin Lucian şi 
Peti Andrei. 

Dl. viceprimar Maior :  - doamnelor şi domnilor, stimaţi consilieri, permiteţi-
mi să deschid lucrările şedinţei extraordinare a Consiliului local municipal Tîrgu-Mureş, 
din data de 14 mai 2015.  

Dl. viceprimar Peti e cu dl. ambasador la Prefectură, eu spun să începem 
şedinţa. 

În conformitate cu  Dispoziţia Primarului nr. 1.479 din data de 8 mai 2015, se 
convoacă şedinţa extraordinară a  Consiliului local municipal Tîrgu-Mureş cu două 
puncte pe ordinea de zi şi unul în regim de urgenţă. 

Supun la vot ordinea de zi. 
Cine este pentru? – 17 voturi  
Cine este împotrivă? - 
Cine se abţine? -  
Ordinea de zi a fost aprobată cu 17 voturi. 
(Nu a votat dl. consilier Fărcaş Ioan). 
Il rog pe dl. Mureşan Andrei, noul Secretar al Municipiului Tîrgu-Mureş, să ne 

spună câteva cuvinte, cum vede colaborarea cu Consiliul local. 
Dl. Secretar Mureşan: – mulţumesc, domnule preşedinte, doamnelor şi 

domnilor consilieri, emoţiile mă copleşesc, e prima oară  când apar în faţa dv. într-un 
mod festiv, chiar dacă am mai asistat la alte şedinţe ale consiliului local. Vreau să vă 
asigur de buna mea credinţă în ceea ce înseamnă activitatea de secretar al municipiului şi 
în ceea ce înseamnă relaţionarea cu Consiliul local şi implicit cu comisiile de specialitate. 
Sper că vom avea  o relaţie bună şi o colaborare bună pe viitor. Vă mulţumesc. 

Punctul nr. 1 din ordinea de zi 
Proiect de hotărâre privind instituirea unor taxe de ocupare a domeniului public 

la manifestarea “Zilele Tîrgumureşene” şi alte manifestări organizate în 2015: 
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Dl. viceprimar Maior:  - am înţeles că dl. Kikeli avea un mic amendament, 
dacă vă uitaţi la punctul 6, domnule Kikeli, „la Zilele  Tîrgumureşene  spaţiile special 
amenajate pentru aceste zile se interzice comercializarea de ţigări”, deci suntem în regulă. 

Cu aprobarea dv., supun la vot proiectul de hotărâre.  
Cine este pentru? – 18 voturi (unanimitate) 
Cine este împotrivă? - 
Cine se abţine? -  
Hotărârea a fost adoptată cu unanimitate de voturi. 
Punctul nr. 2 din ordinea de zi 
Proiect de hotărâre privind mandatarea reprezentantului A.G.A., d-na 

Karacsony Erdei Etel să aprobe documentele referitoare la subiectele de pe ordinea de zi 
a şedinţei ordinare a Adunării Generale a Acţionarilor a S.C. Compania Aquaserv S.A. 
din data de 21.05.2015: 

Dl. viceprimar Maior:  - materialul are avizul comisiilor de specialitate. 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? – 17 voturi 
Cine este împotrivă? - 
Cine se abţine? – 1 abţinere (Karacsony E.) 
Hotărârea a fost adoptată cu 17 voturi pentru şi o abţinere. 
Punctul nr. 1 – regim de urgenţă 
Proiect de hotărâre privind aprobarea  sumelor pentru finanţarea proiectelor 

culturale care vor începe în perioada  1.05 – 1.07.2015 
Dl. viceprimar Maior:  - având avizul comisiilor de specialitate, supun la vot 
Cine este pentru? – 18 voturi (unanimitate) 
Cine este împotrivă? - 
Cine se abţine? -  
Hotărârea a fost adoptată cu  unanimitate de voturi. 
O să avem o şedinţă după Zilele Tîrgumureşene, v-aş ruga dacă sunt materiale, 

dacă aveţi ceva cu domnii directori din executiv, dacă sunt materiale care s-au uitat şi nu 
au trecut prin consiliu,  noi le punem pe site-ul Primăriei să stea 30 de zile, deci, după 
Zilele Tîrgumureşene o să avem o şedinţă de consiliu şi apoi una extraordinară. Repet, 
dacă sunt materiale care din greşeală s-au uitat a fi promovate, o anumită stradă cu care 
aţi venit la buget, un trotuar, iluminat sau altceva cu care v-aţi confruntat, vă rog mult să 
ne aduceţi aminte până miercuri ca să putem face materialul şi să-l postăm pe site. 

Dl. primar Florea : - bună ziua, domnilor consilieri, aş dori să vă implicaţi în 
problemele zilelor oraşului, să reluaţi preşedinţii de comisii rugămintea a convoca 
preşedinţii  de comisii din Consiliul Judeţean, pentru că am rămas în aer cu proiectele 
care am convenit că le vom susţine împreună, dar până la Zilele Tîrgumureşene, dacă 
aveţi o idee bună sau o gândire, cu toate că timpul e destul de avansat, dar să le putem 
discuta înainte. V-am rugat şi pe cei de la PSD, luaţi legătura cu liderii dv., sunteţi partid 
de guvernământ. Sunt o serie de proiecte blocate, ale autorităţii locale, hotărâri de 
consiliu local. Ce facem cu groapa de deşeuri, cu groapa de materiale reciclabile. Vă 
reamintesc, e hotărâre de consiliu local de achiziţionare a gropii pentru tot ce reiese din 
demolări, până acum, vreo  trei sau patru adrese la Ministerul Mediului, repetat la toţi 
miniştri care s-au perindat, la prefect, am o rugăminte, să discutaţi, am făcut o intervenţie 
la parlamentarii dv. să aibă nu interpelării, că sună urât interpelare la guvernul tău, dar 
discuţii cu miniştri cred că puteţi avea. Sunt lucruri care blochează oraşul nepermis de 
mult. Cam acestea ar fi problemele urgente, în rest, aşteptăm timpul frumos, avem o 
întâlnire poate de Zilele Tîrgumureşene într-un cadrul mai optimist, un proiect la care ţin 
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foarte mult şi să vă daţi un acord de principiu, să ne angajăm mai mult, e un program nu 
vi-l spun acum că aş scădea mult din importanţa lui, dar care vine să aşeze Tîrgu-Mureşul 
o provocare pentru ceea ce înseamnă viitorul cultural şi viitorul în peisajul românesc şi 
internaţional al Tîrgu-Mureşului. Pe lângă proiectul votat de dv. strategia de turism, este 
vorba de un nou, o gândire asupra unui proiect care cred că va fi privit cu multă încredere 
de lumea culturală. În rest, doresc să fie zile frumoase şi să vă eliberaţi de presiunile 
politice, pentru că nu trebuie să forţăm ilegalitatea doar de dorinţa. Avem variante, eu 
cred că variante bune pentru populaţie, ce e mai important să transmitem încredere şi 
siguranţă populaţiei. Vă mulţumesc că v-aţi reunit şi aţi renunţat definitiv la a pune altfel 
lucrurile, decât dorinţa de a împinge lucrurile înainte. Rugămintea la grupul PSD, 
discutaţi cu toată responsabilitatea, m-aş fi bucurat să vă felicit în mod public pentru 
reuşită. 

Dl. consilier Soos: - stimate domnule primar, stimaţi colegi, sâmbătă şi 
duminică o să fie „Noaptea muzeelor” şi cu această ocazie doresc să mulţumesc Primăriei 
municipiului Tîrgu-Mureş pentru sprijinul acordat şi va fi probabil una dintre ultimele 
ocazii să vedeţi expoziţia Aurul şi argintul antic al României care însumează peste 1000 
de piese şi probabil în următorii 100 de ani nu o să le vedeţi aşa adunate împreună, vă 
invit să participaţi la acest eveniment deosebit la Tîrgu-Mureş şi încă o dată ţin să 
mulţumesc pentru sprijinul dat de primărie şi consiliul local, votat în buget pentru acest 
eveniment de seamă. 

Dl. viceprimar Maior:  - dacă nu mai sunt intervenţii, vă mulţumesc pentru 
participare, o să primiţi invitaţii la Zilele Tîrgumureşene, sper să veniţi în număr cât mai 
mare. Avem şi partenerii de afară, în acest an sunt cei mai mulţi care ne-au confirmat că 
vin. Sper să fie aşa. 

Nemaifiind alte discuţii la ordinea de zi, lucrările şedinţei ordinare a 
Consiliului local,  se încheie. 
 
 
 

Dl. viceprimar Claudiu  Maior   – preşedinte de şedinţă  ____________ 
Jrs. Andrei Mure şan - Secretarul  Municipiului  Tîrgu-Mure ş    ______ 

 

 
 

 


